
Poudarki iz pogovora Franca Šetinca
z mladimi iz občinske konference ZSMS
Center

Na vprašanje, ali se strinja s feriteriji za sprejem v ZK, je Franc Šetinc
te kriterije označil kot dobre, vendar pa jih po njegovem mnenju slabo
uporabljamo. »Ne bi moĝ Ji redi, da je v Zvezi komunistov SJovenije
preveč članov, saj 5 odstotkov vseg~a prebivalstva Slovenije res ni velik
odstotek. Smo pa ena redkih partij v svetu, ki se lahko pohvali, da ima
dovolj podmladka. Tako na zahodu kot na vz-hodu se pritožujejo, da v
svojih vrstah nimajo dovolj mladih. Vprašanje pa je, kakšna je kvaliteta
članstva.

Pri kriterijih za sprejem bi morali upoštevati predvsem aktivnost. Pri
nas ni mogoče, da bi se kdorkoli opravičeval, da ni imel možnosti xa
delo. Lahko je dejaven v delegaciji, v delavski kontroli ali pa, na primer,
v mJadinski organizaciji. Pri sprejemu ni dovolj, da ffa vprašamo, ali je
dober delavec in če sprejema program zveze komunistov. Vprašati ĝ a
ffloramo, če je deJaJ v množičnih družbenopolitidnih org^anizacijah i*n v
samoupravnih organih.«

»Ne mislim, da bi se moral nekdo iz druge republike prilagoditi našim
razmeram tako, da bi prevzeJ naš jezik in našo kulturo, saj bi bila to
nacionalistična politika. Vsak naj obrani svojjezik in kulturo, hkrati pa
mora spoštovati tudi jezik in kulturo okolja, kamor se je preselil. Nikoli
nismo zahtevali, da bi moral vsak govoritl slovensko. Terjamo pa, da
govori slovensko na primer učitelj, ki uči v naših šolah in vsi tisti, ki na
svojem delovnem mestu občujejo z Ijudmi. To pa ni nikakršen naciona-
lizem ali šovinizem,« je deja/ Franc Šetinc.


